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Sorunlar  
 1.Gereksiz i  yükü ( raporlar,3 ayda bir 

kronik hast. ilaç tekrarları) 

 2.ASE ve AH çocuk a ılamasına öncelik 
veriyor,eri kin a ılama 2. planda 

 3.Toplumda sağlıklı ya lanmanın önemi 
bilinmiyor,farkındalık eksik 

 4.Kayıtlı nüfüs sayısı çok fazla,bölgeye 
hakim olmak zorla ıyor 

 5.Askerde yapılan a ıları göremiyoruz 



Sorunlar  
  6.TSM lerin girdiği a ıları göremiyoruz(okul a ıları,td ) 

  7.Özel  ve Devlet hastaneleri giriyoruz demelerine rağmen yapılan 
a ıları göremiyoruz(USS nin kullanımı ile ilgili sorunlar ) 

  8.Bazı AHBS programlarında özel a ıları giremediklerini söylüyorlar 

  9.Fabrikalardaki td a ıları sıkıntılı,standart yok,5 yıl arayla yapan da 
var-primer immünizasyon uygulayanda.A ılarını ah ne gönderiyorlar 
hekimin kafası karı ıyor,i çi için ASM ye göderilmesi zaman ve emek  
kaybı 

  10.Gebelerde Td (kdh uzmanlarından gerek yok veya tek doz yeter 
…standart olmalı) ve influenza a ılarında kaygılar.Kronik hast a ı  
uygulamasında hastanalerde yanlı  yönlerdirmeler yapılıyor.A ı 
etkinliği ve güvenirliği konusunda tereddütler var. 

  11.Resmi yazıya rağmen (-müdürlükler tarafından eri kinler için 
pnömococ a ıları verilirken sıkıntı çıkarılıyor,-ASM çalı anları risk grubu 
a ılamasını atlıyorlar ) uygulama farklılıkları mevcut. 





            TEMEL 4 
SORUN !! 

 ** USS ‘mi TÜM sağlık 
merkezlerinde kulanılması ,yapılan 
i lemlerin girilme zorunluluğu 
getirilmesi 

 **Ulusal Eri kin A ı Takvim ‘i yokluğu 

 ** Sağlık çalı anlarına eğitim 
toplantıları 

 **Toplumaki Eri kin A ılama 
ğ


